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          Тема выпускной квалификационной работы: «Разработка мобильного приложения по отправке пуш-уведомлений для операционной системы Android». Цель работы - разработка программного обеспечения для операционной системы Android в виде приложения по отправке пуш-уведомлений. Задачи, которые решались в ходе работы:1. Изучена предметная область2. Рассмотрены аналогичные решения3. Обоснована целесообразность разработки4. Сформулированы функциональные требования к разработке5. Построена функциональная модель6. Обоснован выбор средств реализации7. Составлено техническое описание разработки. Разработка произведена с помощью языка программирования Java, среды разработки Android Studio, а также встроенной в неё СУБД SQLite.
        

        
          Subject of the graduate qualification work: "Development of a mobile application to send push notifications for the operating system Android. The aim of the work is to develop software for the Android operating system in the form of an application to send push notifications.The tasks that were solved during the work:1. The subject area was studied2. Similar solutions were analyzed3. Feasibility of development was substantiated4. Formulated functional requirements for the development5. Functional model is built6. Selection of implementation tools is justified7. The technical description of the development was made. The development was carried out using the programming language Java, the development environment Android Studio, as well as its built-in database SQLite.
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